
 Protokół Nr XII/07
z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej

w dniu 16 lipca 2007 roku

Otwarcia  XII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  dokonał  Przewodniczący 

Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Kazimierz  Ryszewski  o  godzinie  1000 

w Karlińskim Ośrodku Kultury. Powitał zebranych radnych oraz zaproszonych 

gości (listy obecności załączono do protokołu).

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  w obradach  bierze  udział  13  radnych, 

co  umożliwia  podejmowanie  prawomocnych  uchwał.  Poinformował,  że 

Wiceprzewodniczący  Rady  Pan  Tomasz  Rusiecki  nie  jest  obecny  z  powodu 

wyjazdu służbowego.

Następnie  przekazał  prowadzenie  obrad  Panu  Dariuszowi  Michalskiemu 

Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej w Karlinie.

Ad. 1b 

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad dzisiejszej sesji i zaproponował 

wprowadzenie  do  porządku  obrad  dwóch  projektów  uchwał  w  sprawie: 

przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego  fragmentu  obrębów  Kowańcz,  Czerwięcino,  Lubiechowo 

w  gminie  Karlino  dla  lokalizacji  farmy  elektrowni  wiatrowych  wraz 

z  urządzeniami  infrastruktury  towarzyszącej  oraz  powołania  zespołu  do 

zaopiniowania kandydatów na ławników.

Zmiany  do  porządku  obrad  zostały  przyjęte  w  wyniku  jednomyślnego 

głosowania.



Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Ryszewski  przedstawił 

porządek obrad wraz ze zmianą. Porządek został przyjęty przez radnych 

w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.

Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe:

a) stwierdzenie prawomocności obrad,
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej.

2. Sprawozdanie  Burmistrza Miasta i  Gminy Karlino o pracy w okresie 
międzysesyjnym.

3. Interpelacje i zapytania radnych.
4. Wolne wnioski i informacje.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) przystąpienia  do rządowego programu p.t.  ,,Aktywizacja  jednostek 
samorządu terytorialnego i  organizacji  pozarządowych” w zakresie 
wyrównywania szans edukacyjnych dzieci i młodzieży,

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok,
c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego  pod  budowę  gazociągu  wysokiego  ciśnienia  relacji 
Płoty – Koszalin”,

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  fragmentu  obrębów  Kowańcz,  Czerwięcino, 
Lubiechowo  w  gminie  Karlino  dla  lokalizacji  farmy  elektrowni 
wiatrowych wraz z urządzeniami infrastruktury towarzyszącej,

e) powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników.
6. Odpowiedzi Burmistrza.
7. Zakończenie XII sesji Rady Miejskiej w Karlinie.

Ad. 1c

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  stwierdził,  że  protokół 

z XI sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

i zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub wnioski do 

wniesienia? Ponieważ nie zostały zgłoszone Wiceprzewodniczący zaproponował 

przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.
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Protokół Nr XI/07 z XI sesji  Rady Miejskiej  odbytej  w dniu 29 czerwca 

2007 roku został przyjęty w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.

Ad. 2

Pan Marek Lewandowski  Zastępca Burmistrza Miasta  i  Gminy Karlino 

przedstawił  sprawozdanie  o  pracy  Urzędu  w  okresie  międzysesyjnym 

(informacja załączona do protokołu). 

Ad. 3

Pan Sławomir Kaczmarek Radny Rady Miejskiej w Karlinie  stwierdził, że 

na  terenie  wsi  Domacyno  jest  bardzo  dużo  ustawionych  lamp  oświetlenia 

ulicznego,  ale  chciały  uzyskać  informację  kiedy  ustawione  zostaną  lampy 

wzdłuż drogi dojazdowej do figury Matki Boskiej Wszystkich Narodów. 

Pan  Paweł  Filipowicz  Podinspektor  ds.  Gospodarki  Przestrzennej 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie odpowiedział, że w dniu dzisiejszym 

rozpoczęte  zostaną prace  przez  Zakład Budownictwa Energetycznego Spółka 

z o.o - budowa oświetlenia drogowego w miejscowości Domacyno. 

Pan  Albin  Kryger  Radny  Rady  Miejskiej  w  Karlinie poinformował 

obecnych,  że  odbył  się  wspólny  wyjazd  przedstawicieli  Rad  Powiatu 

Białogardzkiego,  Gminy  Białogard  oraz  Miasta  i  Gminy  Karlino,  z  Miasta 

Białogard  pomimo  zaproszenia  nikt  z  nie  wziął  udziału  w  wyjeździe. 

Wizytowane zostały dwa wysypiska, w Wardyniu i Leszczynie. Wyjazd nie był 

udany, było wiele nieprzyjemnych dyskusji i nie zostało wypracowane żadne  
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wspólne  stanowisko  na  temat  likwidacji  wysypiska  w  Krzywopłotach. 

Podkreślił,  że  Rada  Miejska  w  Karlinie  powinna  być  jednomyślna 

i  podtrzymywać swoje  stanowisko,  aby  nie  była  budowana  żadna  sortownia 

i żeby wysypisko w Krzywopłotach zostało wygaszone. Stwierdził, że większy 

nacisk  należy  położyć  na  gospodarkę  selektywną  odpadów,  już  u  źródła, 

większa ilość pojemników na terenie Gminy.

Pan Stanisław Spaleniak Radny Rady Miejskiej w Karlinie zgłosił potrzebę 

rozplantowania  ziemi  i  gruzu,  który  został  nawieziony  na  podmokłe  tereny 

znajdujące się pomiędzy Kanałem Młyńskim, a ulicą Parkową.

Ad. 4

Pan  Kazimierz  Jaguścik  mieszkaniec  Karlina  zwrócił  się  z  pytaniem, 

dlaczego  została  zwolniona  Pani  Beata  Pawlik  Zastępca  Burmistrza,  która 

obiecała  mu,  że  zostanie  wykonana  izolacja  w  budynku,  w  którym  on 

zamieszkuje.  Ponadto  zgłosił  brak  interwencji  ze  strony  funkcjonariuszy 

Komisariatu Policji w Karlinie, kiedy jego sąsiedzi zakłócali ciszę, włączając na 

cały glos radioodbiornik. Podkreślił, że nie jest to pierwsza sesja w której bierze 

udział,  mówił  już  o  tym,  że  ścieki  płyną  do  rzeki,  a  Pan  Siejak  mówi,  że 

,,zostanę  skrócony  o  głowę”.  Powiedział,  że  Pan  Siejak  jest  bardzo  złym 

Kierownikiem, chociaż Burmistrz mówił, że jest dobry.

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

pracujący jako funkcjonariusz Policji w Komisariacie w Karlinie powiedział, że 

nie  jest  prawdą,  iż  nie  było  interwencji,   podkreślił,  że  był  osobiście  na 

zgłoszonej  interwencji  dotyczącej  zakłócania  spokoju  i  nic  takiego  nie 

stwierdzono. 
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Pan  Jaguścik  stwierdził,  że  kiedy  zorientowali  się,  że  idzie  Policja, 

radioodbiornik został ściszony. 

Pan Dariusz Michalski  poinformował Pana Jaguścika,  że zgłosi  się u niego 

w tej sprawie dzielnicowy.  

Ad. 5a

Pani  Elwira  Sałamacha  p.o.  Dyrektora  Zakładu  Oświaty  w  Karlinie 

omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  rządowego  programu 

p.t.  ,,Aktywizacja  jednostek  samorządu  terytorialnego  i  organizacji 

pozarządowych”  w  zakresie  wyrównywania  szans  edukacyjnych  dzieci 

i młodzieży.

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił treść projektu uchwały. 

W wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  uchwała  Nr  XII/113/07 

została podjęta.

Ad. 5b

Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino  omówiła projekt 

uchwały w sprawie  zmian budżetu Miasta i  Gminy Karlino na 2007 rok.  Po 

dokonanych  zmianach  budżet  zamyka  się  dochodami  w  wysokości 

32.502.343,26zł,  wydatkami  w  wysokości  33.790.068,26zł  oraz  deficytem 

w wysokości  1.287.725zł.

Pani  Bogumiła  Hałasa  Radna  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  zwróciła  się 

z pytaniem, czy remont w stołówce szkolnej w Szkole Podstawowej w Karlinie 
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zostanie wykonany w takim zakresie w jakim zlecił Sanepid, ponieważ kwota 

5.255zł nie jest chyba wystarczająca?

Pani Krystyna Granat wyjaśniła, że są już w budżecie środki na ten cel, to są 

tylko dodatkowe. 

Pan Jan Korzeniowski Radny Rady Miejskiej w Karlinie stwierdził, że zbyt 

późno ruszył ten program.

Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino wyjaśniła, że 

konkurs został ogłoszony w czerwcu, wówczas zespół w skład którego weszli 

dyrektorzy  szkół  podstawowych  z  terenu  Gminy  Karlino,  Pani  Sałamacha 

p.o.  Dyrektora  Zakładu Oświaty,  Sekretarz  Miasta  i  Gminy Karlino,  a  praca 

zespołu  była  nadzorowana  przez  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Karlino  Pana 

Miśko. Wniosek został zgłoszony na 100.000zł i tyle zostało przyznane, a ze 

strony Gminy wkład własny wyniesie 30%.   

Pan Kazimierz Ryszewski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmian 

budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok. 

W wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  uchwała  Nr  XII/114/07 

została podjęta.

Ad. 5c

Pan  Paweł  Filipowicz  Podinspektor  ds.  Gospodarki  Przestrzennej 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie  omówił projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego  pod  budowę  gazociągu  wysokiego  ciśnienia  relacji  Płoty  – 

Koszalin.
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Pan Dariusz Michalski przedstawił obecnym treść projektu uchwały. 

Uchwała Nr XII/114/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania. 

Ad. 5d

Pan  Filipowicz  Podinspektor  ds.  Gospodarki  Przestrzennej  w  Urzędzie 

Miasta i Gminy w Karlinie  omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 

fragmentu obrębów Kowańcz, Czerwięcino, Lubiechowo w gminie Karlino dla 

lokalizacji  farmy  elektrowni  wiatrowych  wraz  z  urządzeniami  infrastruktury 

towarzyszącej.

Przewodniczący Rady Pan Kazimierz Ryszewski  przedstawił obecnym treść 

projektu uchwały. 

Uchwała  Nr  XII/116/07  została  podjęta  w  wyniku  jednomyślnego 

głosowania. 

Ad. 5e

Pani  Danuta  Piwowarczyk  Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Karlino  omówiła 

projekt uchwały w sprawie powołania zespołu do zaopiniowania kandydatów na 

ławników. Wyjaśniła, że do końca października br. Rada musi dokonać wyboru 

ławników  po  dwóch  do  Sądu  Rejonowego  w  Białogardzie  oraz  do  Sądu 

Rejonowego w Białogardzie – Sądu Pracy na kadencję czteroletnią od 2008 – 

2011 roku.
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Radni zgłosili następujące kandydatury do zespołu opiniującego kandydatów na 

ławników do Sądu Rejonowego w Białogardzie:

-  Hałasa Bogumiła

- Kurjata Artur

- Nadziejko Bożena

- Pogorzelska Halina

- Spaleniak Stanisław

Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w zespole.

Przewodniczący  Rady  Pan  Ryszewski  przedstawił  obecnym  treść  projektu 

uchwały. 

Uchwałą  Nr  XII/117/07  podjętą  w  wyniku  jednomyślnego  głosowania 

powołany został zespół do zaopiniowania kandydatów na ławników do Sądu 

Rejonowego  w  Białogardzie  na  kadencję  2008  –  2011  w  następującym 

składzie: Hałasa Bogumiła, Kurjata Artur, Nadziejko Bożena, Pogorzelska 

Halina oraz Spaleniak Stanisław.

Ad. 6

Pan Marek Lewandowski  Zastępca Burmistrza Miasta  i  Gminy Karlino 

odpowiedział,  że  zorientuje  się  w kwestii  rozplantowania  ziemi przy  Kanale 

Młyńskim i w najbliższym czasie zostanie tam teren wyrównany. 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Kazimierz Ryszewski podziękował 
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Wiceprzewodniczącemu  Panu  Michalskiemu  za  poprowadzenie  części  obrad 

dzisiejszej sesji. 

Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Karlinie  Pan Kazimierz  Ryszewski  podziękował  za  przybycie  i  udział 

radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1100 dokonał zamknięcia 

XII sesji Rady Miejskiej w Karlinie.

Protokołowała:

Ilona Pyrtek-Safaryn
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	Uchwała Nr XII/116/07 została podjęta w wyniku jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 5e
	 Hałasa Bogumiła
	Kurjata Artur
	Nadziejko Bożena
	Pogorzelska Halina
	Spaleniak Stanisław
	Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w zespole.
	Przewodniczący Rady Pan Ryszewski przedstawił obecnym treść projektu uchwały. 
	Uchwałą Nr XII/117/07 podjętą w wyniku jednomyślnego głosowania powołany został zespół do zaopiniowania kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Białogardzie na kadencję 2008 – 2011 w następującym składzie: Hałasa Bogumiła, Kurjata Artur, Nadziejko Bożena, Pogorzelska Halina oraz Spaleniak Stanisław.
	Ad. 6
	Pan Marek Lewandowski Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Karlino  odpowiedział, że zorientuje się w kwestii rozplantowania ziemi przy Kanale Młyńskim i w najbliższym czasie zostanie tam teren wyrównany. 
	Ad. 7 
	Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Kazimierz Ryszewski podziękował 
	Wiceprzewodniczącemu Panu Michalskiemu za poprowadzenie części obrad dzisiejszej sesji. 
	Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Kazimierz Ryszewski podziękował za przybycie i udział radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1100 dokonał zamknięcia        XII sesji Rady Miejskiej w Karlinie.
	Protokołowała:
	Ilona Pyrtek-Safaryn
	    


